2025年北京大学外国留学生预科项目申请承诺书

本人现申请2025年北京大学外国留学生预科项目，已认真阅读并完全理解项目招生简章各项内容和要求，现填写相关情况并承诺如下：
一、本人信息（可电子输入）
1. 护照姓名：
2. 中文姓名：
3. 国    籍：
4. 如具有多个国籍，请填写完整信息：
5. 电子邮箱：
二、承诺事项
1.认真阅读招生简章，并对照简章内容逐项核验个人情况，确保符合申请资格，满足申请条件。
2.如实、准确、完备、及时填报各项信息，提交相应材料。
3.在申请和入学全过程遵规守纪、诚实守信，坚决杜绝违规违纪、弄虚作假等现象。
4.如有相关问题，将通过合法、正式渠道进行咨询、沟通和解决，不散播未经公开和未经查实的信息，坚决杜绝无中生有、造谣生事等现象。
本人完全遵守以上承诺事项。如有违反，将自愿承担相应后果。

承诺人（手写签名）：
日  期：
注：
1.本承诺书适用于2025年北京大学外国留学生预科项目，最终解释权归北京大学国际合作部留学生办公室所有；
2.申请者须将本人完整、清晰填写并经本人手写签名的承诺书PDF版，连同其他各项申请材料一并上传至网申系统（www.studyatpku.com）并将原件寄达留学生办公室，无承诺书的申请将不予受理。
2025 Peking University Yuke/Pre-university Program 
for International Students
The Application Commitment Letter for Candidates

I am applying for the 2025 Peking University Yuke/Pre-university Program for International Students. I have carefully read and fully understood the requirements for application, now I fill in the relevant information and commit as follows.

I. Relevant information (Hand written/Electronic version)
1. Passport Name:
2. Chinese Name (if applicable):
3. Nationality:
4. If you have multiple nationalities, please fill in the complete information:
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5. E-mail address:

II. Commitments
1. Read the admissions brochure carefully, and check personal information according to the admissions brochure to ensure that I am eligible and meet the requirements for the application.
2. Fill in all information truthfully, accurately, completely and timely, and submit appropriate materials.
3. Comply with the rules and regulations, be honest and trustworthy through the whole process of application, selection and assessment, and resolutely avoid irregularities, falsifications and etc.
4. If problems occur, I will consult, communicate and solve them through legal and official channels, would not spread unpublished and unverified information, and resolutely avoid any acts of fabrication and disinformation.
I will fully comply with the above commitments. In case of violation, I will voluntarily take the corresponding consequences.

Candidate (handwritten signature):
Date:

Attention:
1. This Application Commitment Letter is applicable to Peking University Yuke/Pre-university Program for international students in 2025, and the final interpretation right belongs to the International Students Division, the Office of International Relations of Peking University.
2.Candidates must upload the PDF version of the application commitment letter, that is filled in completely and clearly and signed with personal handwritten signatures, together with all of the other materials for application to the online application system (www.studyatpku.com) and send the original copy to the International Students Division. Applications without the commitment letter will not be accepted.
